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Children who remember a previous life usually begin talking about it, quite
spontaneously, at the age of two or three. This remarkable book builds on the
ground-breaking investigations into reincarnation carried out by Professor Ian
Stevenson at the University of Virginia. For the past 40 years, doctors at this major
American medical centre have conducted research into your children's reports of
past-life memories. In Life Before Life, psychiatrist Dr Jim B. Tucker reveals their
fascinating research. *British twins whose birthmarks and behaviour closely resembles
their deceased older sisters. *A boy in Africa who knows the names and personal
details of everyone in another village without ever having been there. *A child who dies
of a gunshot in a previous life and carries a birthmark of the same size, shape and
placement in this life. This remarkable material will challenge and ultimately change
your understanding about life and death.

作者介绍: 

吉姆．塔克（Jim Tucker）

維吉尼亞大學兒童精神病學家，於一九九六年加入伊昂．史蒂文森（Ian
Stevenson）博士前世今生的研究團隊，目前主導人格研究部門兒童前世記憶的研究，
也是兒童及家庭精神科的門診主任。

譯者介紹

林群華，台北人，台大外文系畢業，專事文字工作。

譯作有《重新變成孩子》、《奧修說自我》、《種子綠大地》、《隨他去吧》、《成佛
前的奇遇》、《家族系統排列治療精華》(黃翎展合譯) 等。

著作有《你，到底是誰？人格九型密碼》。
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